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Dagsorden: 
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Gennemgang af notatet v/ Rambøll 

Spørgsmål og drøftelse af løsning med tilbagetrukket dige 

Den videre proces v/ Slagelse Kommune



Baggrund og status på digeprojektet 

Miljø-, Plan- og Landdistriktsudvalget besluttede den 4. juni 
2018 at igangsætte en proces for at få afklaret, om der skal 
forsøges gennemført en højvandsbeskyttelse af hele Kobæk 
Strand. 

Vi arbejder nu på at få udarbejdet et bedre teknisk og 
økonomisk grundlag for en helhedsløsning for Kobæk Strand –
et skitseprojekt.

Vi er startet med at få afklaret digets placering ud mod Store 
Bælt, fordi det er vigtigt i den efterfølgende proces.

Endeligt skal MPL-udvalget på baggrund af skitseprojekt  
beslutte om digeprojektet skal forsøges gennemført.
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Her er vi – i gang 
med udarbejdelse af 

et skitseprojekt



Planlægger møder med berørte grundejere

Kommunen arbejder på muligheder for 

en helhedsløsning sammen med 

arbejdsgruppen, som består af 

repræsentanter fra de andre 

grundejerforeninger.

I processen om digets

linjeføring vil der være 

flere møder med berørte 

grundejere.



Linjeføring i helhedsløsningen - ejerforhold

23-01-2019___ ________ __23-01-2019www.slagelse.dk





Den videre proces frem til politisk beslutning

 Linjeføringen skal fastlægges på hele strækningen.

 Møde med grundejerne, der skal afstå jord til diget.

 Der bliver udarbejdet et skitseprojekt (teknik- og 
økonomisk grundlag).

 MPL-Udvalget beslutter om, digeprojektet skal 
forsøges gennemført.



Hjemmeside til digeprojektet

Kommunen har oprettet en 

hjemmeside til digeprojektet. 

Formålet med hjemmesiden 

er at informere om 

udviklingen i projektet.

I bunden af siden findes 

"abonnér på denne side". 

Taster du din e-mailadresse dér, 

får du besked, når der er nyt.


